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PROTOKÓŁ 
z posiedzenia Komisji Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu, 
Komisji Rewizyjnej, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu i Komisji 

Rolnej, Ładu i Porządku Publicznego 
Rady Miejskiej w Sulejowie 

z dnia 29 lipca 2016 r. 
 
  
Komisja Zdrowia, Wychowania, Oświaty, Kultury i Sportu 
 

1. Paweł Wąs 
2. Michał Gaczkowski 
3. Władysław Czerwiński 
4. Jacek Ciapała 
5. Sławomir Szczur 
6. Włodzimierz Warmus 
7. Bartosz Borkowski 
8. Adam Stobiecki  

 
 
Komisja Rolna, Ładu i Porządku Publicznego  
 

1. Mirosław Włóka 
2. Grzegorz Królik 
3. Jacek Ciapała 
4. Sławomir Szczur 

 
Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 
 

1. Jan Ratajczyk 
2. Władysław Czerwiński 
3. Bartosz Borkowski 
4. Włodzimierz Warmus 
5. Ireneusz Kuczyński 

 
 
Komisja Rewizyjna 
 

1. Konstanty Ruciński 
2. Grzegorz Królik 
3. Michał Gaczkowski 
4. Włodzimierz Warmus 
5. Paweł Wąs 
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Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Dorota Jankowska                           Zastępca Burmistrza Sulejowa 
2. Dorota Kępska                                 Sołtys 
3. Wiesława Domagalska                    Sołtys 
4. Aleksandra Korek – Rycerz            Sołtys 
5. Baliński Andrzej                             Mieszkaniec Sulejowa 
 
 

P u n k t  1 
  
 
Przewodniczący stałych komisji Rady Miejskiej w Sulejowie upoważnili  
Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulejowie Pana Adama Stobieckiego do 
prowadzenia obrad komisji.    
       
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej                             
w Sulejowie Pan Adam Stobiecki.                                       
 
Powitał przybyłych członków na posiedzeniu komisji oraz pozostałe 
osoby uczestniczące w obradach. 
 
 

U s t a l e n i a 
 

 
Informacja Burmistrza Sulejowa w sprawie przeprowadzonej akcji 

po nawałnicy jaka przetoczyła się nad Sulejowem w nocy 
12 lipca 2016 r. 

 
 
 
Pani Dorota Jankowska Zastępca Burmistrza podziękowała za zaproszenie  
na dzisiejsze posiedzenie komisji.  
Poinformowała, że Pan Burmistrz prosił o wyrozumiałość, że nie może 
uczestniczyć w posiedzeniu komisji i w jego imieniu złożyła przeprosiny.  
Pan Burmistrz musiał pilnie wyjechać.  
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Informację w sprawie przeprowadzonej akcji po nawałnicy jaka przetoczyła się 
nad Sulejowem w nocy 12 lipca 2016 r. przedstawiła Pani Halina Kowalska  
pracownik Urzędu Miejskiego w Sulejowie.  

 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 
       Stwierdził, że on i radni Rady Miejskiej w Sulejowie nie zostali 
       chociażby w formie grzecznościowej poinformowani o podejmowanych  
       działaniach w tym trudnym czasie. Nie zostali także poinformowani                              
       o posiedzeniach sztabu kryzysowego.                                                                                           
       Pomimo takiego potraktowania, wspólnie z radnymi włączyli się do akcji  
       ratowniczej.  
       Radni czują się całkowicie odcięci od informacji. Nie powinno być takiej  
       rozbieżności między władzą stanowiąca, a władzą wykonawczą.  
       Okaże się jednak, że radni będą potrzebni Panu Burmistrzowi kiedy będzie  
       trzeba przesunąć środki finansowe na wypłatę świadczeń dla Ochotniczych  
       Straży Pożarnych biorących udział w akcji ratowniczej.  
       Radni Rady Miejskiej w Sulejowie podali Panu Burmistrzowi rękę,  
       świadczy o tym tegoroczne absolutorium. Dążymy do tego, aby współpraca  
       między Burmistrzem, a Radą Miejską układała się pozytywnie, a  
       podejmowane decyzje były wspólnie konsultowane.  
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
       Stwierdziła, że ma właściwy stosunek do organu stanowiącego i zależy 
       jej na dobrej współpracy. Darzy dużym szacunkiem osoby, które brały  
       udział w usuwaniu skutków nawałnicy.  
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
       Poinformował, że dotychczas w poprzednich kadencjach współpraca  
       układała się poprawnie. 
       Chcemy, żeby teraz też współpraca układała się dobrze.  
       Chociaż nie byliśmy informowani o prowadzonej akcji ratowniczej, to i tak  
       czynnie braliśmy udział w usuwaniu skutków nawałnicy.  
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Pracownik Urzędu 
Halina Kowalska 

Stwierdziła, że decyzje podczas prowadzonej akcji ratowniczej  
podejmowano szybko. Skupiono się wyłącznie na pomocy mieszkańcom.  
Wielu radnych pomagało w usuwaniu skutków po nawałnicy. Dużym  
zaangażowaniem wykazał się radny Sławomir Szczur. 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 

Poinformował, że radni także uczestniczyli w akcji ratowniczej 
i to z dużym zaangażowaniem. W tej całej sytuacji chodzi jedynie  
o przepływ informacji co już wykonano i jakie dalej są podejmowane  
działania.  

 
Radny 
Sławomir Szczur 

Dodał, że w akcji ratowniczej uczestniczył jako strażak. Cała 
akcja była kierowana przez powołany do tych celów sztab kryzysowy.  

 
Radny 
Ireneusz Kuczyński 
      Poinformował, że wspólnie z Panem Przewodniczącym Rady Miejskiej  
      Panem Adamem Stobieckim dokonali wcześnie rano objazdu całego  
      terenu. Następnie dołączył do nas Pan Władysław Czerwiński. 
      Pewne działania prowadziliśmy we własnym zakresie. Nikt ze sztabu  
      kryzysowego nie był z nami  w kontakcie.  
 
 
Radny 
Mirosław Włóka  
       Wnosił o wykonanie odwodnienia na ulicy Leśnej we Włodzimierzowie 
       koło posesji Pana Rosińskiego. W czasie ulewnego deszczu cała woda  
       znajduje się na posesji tego pana. 
 
 
Radny 
Grzegorz Królik 
     Stwierdził, że bardzo długo trwało usuwanie skutków po nawałnicy 
     na posesji Pana Markiewicza.  
     Uważa, że chociaż dwie jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej powinny  
     posiadać „zwyżkę” na swoim wyposażeniu. 
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Radny 
Władysław Czerwiński 

Była to straszna tragedia – nawałnica , która zaskoczyła wszystkich. 
Do kierowania akcją ratowniczą powołany został sztab kryzysowy.  
Akcja przebiegała w miarę dobrze. W pierwszej kolejności udzielano  
pomocy gdzie występowało zagrożenie życia.  
Podziękował wszystkim za udział w akcji ratowniczej. 
Uważa, że Burmistrz powinien informować radnych o aktualnej sytuacji 
i prowadzonych działaniach w tym czasie.  

 
 
Radny 
Ruciński Konstanty 

Stwierdził, ze na bieżąco miał kontakt ze swoimi mieszkańcami. 
Służył swoją pomocą w tym trudnym okresie.  
Akcja była prowadzona sprawnie.  

 
 
 

Informacja Burmistrza Sulejowa na temat mechanizmów nieuczciwej 
konkurencji jaka miała miejsce w Urzędzie Miejskim i Miejskim 

Zakładzie Komunalnym w Sulejowie. 
 

 
Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska przedstawiła informację 
Burmistrza Sulejowa na temat mechanizmów nieuczciwej konkurencji jaka 
miała miejsce w Urzędzie Miejskim i Miejskim Zakładzie Komunalnym                        
w Sulejowie. 
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 

Prosił, o kserokopię informacji, którą przedstawiła Zastępca   
Burmistrza Pani Dorota Jankowska.  
Zapytał, czy zostały naliczone dla Firmy EKOM kary.  

 
 
Zastępca Burmistrza Pani Dorota Jankowska wyjaśniła, że zostały 
przygotowane dwa projekty decyzji na kwotę 2 x po 500 zł.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej  
Adam Stobiecki 
          Przytoczył, że Pani Prezes Firmy EKOM w trakcie swojej wypowiedzi na  
          sesji w dniu 7 lipca 2016 r. stwierdziła, że niektórzy radni, pracownicy  
          Urzędu i MZK byli zamieszani w aferę śmieciową. Informacja ta powinna  
          być dokładnie sprawdzona. Nie należało tej informacji przekazywać dalej. 
          Dlaczego Pan Burmistrz w prasie i radiu udziela wywiadów i przekazuje   
          niesprawdzone informację. Należało z tym poczekać do rozwiązania tej  
          sprawy przez inne powołane do tych celów jednostki.  
 
         Przedstawił korespondencję jaką prowadził z Panią Prezes Firmy EKOM  
         i Burmistrzem Sulejowa w sprawie rzekomego zamieszania radnych                        
         w aferę śmieciową. Z prowadzonej korespondencji wynika, że  
        stwierdzenie o radnych było użyte zbyt pochopnie i nie to było celem jej  
        wystąpienie.  
 
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
        Uważa, że radni powinni wystąpić o odszkodowanie za zniesławienie, 
        które następnie przekazane zostanie na biedne dzieci.  
        Dodatkowo przedstawił odpowiedzi na wnioski jakie zostały mu  
        przekazane przez Burmistrza Sulejowa a dotyczyły: 

a) prywatyzacji MZK, 
b) budowy wodociągu w Bilskiej Woli, 
c) sprzedaży terenów na JOR- Polana. 

        Pisma które otrzymał w/w sprawach to kpina ze strony organu  
        wykonawczego.  
          
 
 
Adwokat 
Michał Król 
       Uważa, że jeżeli Pani Prezes Firmy EKOM w rozmowie telefonicznej  
       stwierdziła, że jest to nieporozumienie i zagalopowała się w swojej  
       wypowiedzi  to jest to trochę za mało. Powinna jednak jednoznacznie                             
       w formie pisemnej wyjaśnić uczestnictwo radnych w tym zdarzeniu.  
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Radny 
Ireneusz Kuczyński         
     Uważa, że jeżeli Pani Prezes Firmy EKOM obraziła radnych to powinna 
     to teraz naprawić.  
 
     Na jakiej podstawie zwolniono pracownika MZK na kierowniczym  
     stanowisku. Czy są ku temu podstawy skoro temat nie został wyjaśniony.  
 
 
Radny 
Jacek Ciapała 
    Uważałem, że na dzisiejszej sesji będzie obecny Pan Burmistrz, Pani Prezes 
    Firmy EKOM, prasa, radio i wspólnie rozwiążemy tą sprawę.  
    Żaden z radnych nie pofatygował się do prasy czy radia i nie oskarżał  
    nikogo za aferę śmieciowa. Burmistrz jest mieszkańcem Sulejowa i jemu  
    powinno w szczególności zależeć, żeby ta sprawa została we własnym  
    gronie wyjaśnione. Jeżeli są to informacje niesprawdzone, to po co udawać  
    się z nimi do radia i prasy.  
 
 
Sołtys  
Łazy Dąbrowa 
     Stwierdziła, że Panowie radni mogą się czuć posądzeni o nieuczciwe  
     działanie. Zastanawia się czy ta sytuacja może mieć wpływ na wysokość  
     stawek w najbliższym czasie – przy nowym przetargu. 
     Być może najbardziej mogą ucierpieć nasi mieszkańcy.  
 
 
 
Andrzej Baliński 
Mieszkaniec Sulejowa 
      Z przekazanych informacji wynika , że pracownicy Urzędu i MZK byli  
      zamieszani w aferę śmieciowa. Czy rodzi to konsekwencje finansowe dla  
      Gminy. Jeżeli Pani Prezes Firmy EKOM udowodni, że były dowożone  
      jej śmieci to może wystąpić o rekompensatę finansową.  
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Adwokat 
Michał Król 
        Poinformował, że ścieżka dźwiękowa została sporządzona przed wydaniem  
        decyzji. Materiał należy dokładnie sprawdzić. 
        Z tytułu dowożenia śmieci Gmina Sulejów nie będzie płaciła  
        odszkodowania.   
 
 

 
Informacja Burmistrza Sulejowa o inwestycjach drogowych ujętych do 

realizacji w budżecie na 2016 r. 
 

 
 
Radni zapoznali się z informacją Burmistrza Sulejowa o inwestycjach 
drogowych ujętych do realizacji w budżecie na 2016 r. 
 
 
Radny 
Mirosław Włóka 

Zapytał na jakim etapie jest realizacja ulicy Kolejowej we  
Włodzimierzowie.  

 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
          Realizacja ulicy przewidziana jest na okres 2016 – 2019 r.  
          Koszt realizacji 104. 000 zł.  
         W dniu 09.03.2016r. ogłoszono zapytanie cenowe na opracowanie            
         dokumentacji projektowej, w wyniku którego wyłoniono wykonawcę –  
         firma „usługi Projektowe i Nadzór Inwestorski Henryk Gędek”  z siedzibą   
         w Piotrkowie Tryb. ul. Słowackiego 9.  Umowę na kwotę 15.200,00 zł  
         brutto podpisano w dniu 29.03.2016r. Ostateczny termin wykonania  
         przedmiotu umowy  - 31.08.2016r. W ramach dokumentacji projektowej  
         projektant musi uzyskać pozwolenie na budowę.                                      
        Trwa procedura uzyskania decyzji o warunkach zabudowy, która umożliwi  
        w dalszej kolejności uzyskanie pozwolenia wodno - prawnego i ostatecznie  
        pozwolenia na budowę. 
 
       Radny przyjął udzielona odpowiedź za wyczerpującą.  
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Radny 
Jan Ratajczyk 

Poruszył sprawę budowy chodnika w miejscowości Witów Kolonia. 
 
       
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 

 Budowa chodnika w miejscowości Witów Kolonia na odcinku o długości   
 około 400 mb – w 2015r. 

      Budżet: 60.000,00 zł. 
      Postępowanie administracyjne związane z uzyskaniem pozwolenia na   
      budowę w gestii Powiatu Piotrkowskiego. Pozwolenie uzyskano w dniu  

17 marca 2016 r. 
      Szacunkowa wartość inwestycji zgodnie z kosztorysem inwestorskim   
      165.000,00 zł. Zabezpieczone środki w budżecie gminy nie pozwalają na  
      realizację zadania. 
 
 
       Radny przyjął udzielona odpowiedź za wyczerpującą.  
 
 
Radny  
Ireneusz Kuczyński 
      Zapytał o budowę ulicy Dobra Woda w Sulejowie.  
      Czy zostaną spełnione wszelkie wymagania – dokumentacja, uzgodnienia,   
      decyzje, aby zadanie to mogło być zrealizowane. Czy na to zadanie  
      pozyskamy środki zewnętrzne – schetynówkę.  
 
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
    Budżet: 500.522,22 zł.  
    Gmina Sulejów posiada dokumentację projektową opracowaną w trybie „spec   
    ustawy”. Następnym krokiem jest uzyskanie decyzji środowiskowej,  
    wykonanie wstępnych projektów podziału, które są wymaganym  
    załącznikiem do uzyskania pozwolenia na budowę w trybie „spec ustawy”.    
    Obecnie wykonywana jest dokumentacja projektowa na usunięcie kolizji  
    energetycznej z projektowaną drogą. 
    Realizacja inwestycji po uzyskaniu pozwolenia i zabezpieczeniu  
    odpowiednich środków finansowych w budżecie. 
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    W 2014 roku zlecono opracowanie dokumentacji technicznej na budowę  
    drugiego etapu ulicy Dobra Woda, w ramach której realizowana będzie  
    budowa nowej jezdni, chodników, zjazdów do posesji wraz  z kanalizacją  
    deszczową i zbiornikiem odparowującym. Z uwagi na zbyt wąski pas  
    drogowy od 3,0 do 6,0 m, należy przygotować inwestycję do realizacji                         
    w procedurze „Spec ustawy”, co wymaga opracowania kompleksowego  
    wszystkich niezbędnych dokumentacji technicznych, jak i prawnych map  
    podziałowych.  
   W trakcie uzgadniania dokumentacji projektowej wystąpiła konieczność  
   przebudowy kolizji istniejących przyłączy energetycznych z projektowanym  
   zamierzeniem. Zawarto porozumienie z projektantem, który dokonał zmian  
   projektowych. Następną czynnością przy zadaniu jest wykonanie projektów  
   kolizji energetycznych i ich uzgodnienie z Zakładem Energetycznym oraz  
  opracowanie dokumentacji projektowej  na budowę kanalizacji sanitarnej.  
  Dalszymi procedurami zmierzającymi do uzyskania zezwolenia na realizację  
  budowy drogi jest uzyskanie decyzji środowiskowej, która określa  
  oddziaływanie lub jego brak na środowisko. Środki, jakie zostały  
  zabezpieczone w budżecie gminy na realizację tego zadania w 2016 roku to  
  kwota 500.522,22 zł.  Planowany termin rozpoczęcia inwestycji w terenie po  
  uzyskaniu pozwolenia na budowę i zabezpieczeniu odpowiednich środków                     
  w budżecie Gminy Sulejów. 
 
       Radny przyjął udzielona odpowiedź za wyczerpującą.  
 
 
Radny 
Włodzimierz Warmus 
     Poruszył sprawę zalewania drogi powiatowej w miejscowości Kłudzice. 
     Prosił o interwencje w tej sprawie.  
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
    Poinformowała, że zostanie skierowane pismo w tej sprawie.  
 
 
   Radny przyjął udzieloną odpowiedź za wyczerpującą.  
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Andrzej Baliński 
Mieszkaniec Sulejowa 
          Poruszył sprawę udzielania odpowiedzi na złożone pisma przez                       
          jednostki podległe. Przygotowywane odpowiedzi powinny być jasno  
          sprecyzowane i na temat złożonego zapytania.  
 
 
Radny 
Władysław Czerwiński 
         Wnioskował o przeprowadzenie remontu drogi Łęczno – Łazy Dąbrowa 
         oraz podcięcie gałęzi drzew wzdłuż tej drogi.  
 
         Poinformował, że radni po wysłuchaniu taśm z nagraniami dotyczących 
         odpadów komunalnych prosili o pisemną, szczegółowa informacje w tej  
         sprawie. Do dnia dzisiejszego takiej informacji nie otrzymaliśmy.  
         Prosił, żeby wystapić o przekazanie takiej informacji.  
           
 
 
Zastępca Burmistrza 
Dorota Jankowska 
       Zapoznała radnych z pismami jakie były kierowane w sprawie odpadów  
       komunalnych. Przedstawiła protokoły kontroli jakie były prowadzone  
       w stosunku do Firmy EKOM. Radni powinni być świadomi jakie działania  
       były podejmowane i jakie będą podejmowane w najbliższym czasie.   
       Przetarg jaki przeprowadziliśmy na odbiór odpadów komunalnych był dla  
       nas pozytywny. Osiągnęliśmy najniższe stawki w powiecie piotrkowskim.  
       Byliśmy z tego bardzo zadowoleni.  
 
 
 
 
 
 
 


